
Denkrichting College Toekomst DNI

Tijdens de themabijeenkomst is stilgestaan bij de volgende beslispunten, die van belang zijn voor de 
toekomst van DNI:

a) Podiumfunctie of professioneel theater
b) De exploitatie (kosten)
c) De benodigde investering
d) Commerciële horeca of para-commercieel

Scenario’s

Op basis van deze beslispunten heeft het college 4 scenario’s benoemd, die het college in een 
raadsvoorstel wil voorleggen aan de raad.

1) Invulling volgens de aangeleverde businesscase: 
- Met theaterfunctie, 
- met subsidie, 
- aanzienlijke investering voor de verbouwing, 
- combinatie van para commercieel en commerciële horeca.

2) Gemeenschapshuis volgens uitgangspunten gemeenschapshuizenbeleid zonder subsidie:
- podiumfunctie, 
- geen subsidie (uiteraard wel voor de activiteiten van de Eijnderic), 
- versobering van de investering,
- geen commerciële horeca. 

3) Gemeenschapshuis volgens uitgangspunten gemeenschapshuizenbeleid met afbouw subsidie:
- podiumfunctie, 
- geleidelijke afbouw van de subsidie (dus: goedkopere exploitatie maakt afbouw van subsidie 

mogelijk), 
- versoberde investering à dit is (vooralsnog) het voorkeursscenario,
- geen commerciële horeca.
 Dit is (vooralsnog) het voorkeursscenario van het college

4) Nu nog geen besluit nemen: 
We geven het nieuwe bestuur 3 jaar de ruimte om eerst een aantal wijzigingen door te voeren. We 
trekken dan de subsidie door, doen geen benodigde investering en geven een garantstelling voor 
deze periode.

Het college wil zich ook nog verdiepen in bovengenoemde beslispunten. Zij willen met name wat meer 
gevoel krijgen bij het verschil tussen commerciële en paracommerciële horeca.


